

## 屯門天主教中學

### 2024-2025 年度中一自行分配學位

#### 面試須知

1. 面試日期：2024 年 3 月 17 日
2. 面試時間：參閱下表
3. 面試時間如有需要更改，請於 3 月 8 日下午 4 時前致電 2463 2082 聯絡校務處曾小姐。若無故缺席面試，則視作放棄面試。
4. 請家長抽空陪同學生面試。
5. 考生請提早 5 分鐘到達 106 室報到。為避免人群聚集，請考生切勿過早到場。
6. 面試模式包括個人面談、英文圖片題及中文朗讀，需時約 15 分鐘。
7. 請攜備小五及小六成績表、獎狀或各種證書正本以備查閱(無需附上小學推薦信)。
8. 按教育局規定，本校於 2024 年 3 月 27 日以電郵及電話通知正取學生家長其子女已獲學校納入其自行分配學位。

Tuen Mun Catholic Secondary School  
2024-2025 Secondary One Discretionary Places Application  
Guidelines for the admission interview

1. Interview Date: 17<sup>th</sup> March 2024
2. Interview Time: Please refer to the table below.
3. Please contact Miss Tsang (General Office) at 2463 2082 for the re-arrangement of the interview timeslot on or before 8<sup>th</sup> March 2024 at 4:00 p.m. if necessary. Absentees will not be entertained.
4. Parents please accompany candidates for interview whenever possible.
5. Candidates should arrive 5 minutes earlier to Room 106 for registration. Candidates are advised not to come too early so as to stay away from crowds.
6. The interview will be conducted on an individual basis and lasting for 15 minutes.
7. The true copies of Primary 5 & 6 academic reports and certificates should be presented. (Do not enclose the letter of recommendation issued by the primary school.)
8. According to the instruction of Education Bureau, parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places will be notified by email and phone on 27<sup>th</sup> March 2024.